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Tilstede: Medlemmer av Telemarkskomiteen: 
Rolf Bryn (RB), Guro H Kjølseth (GHK), Niri Lyngdal (NL), Isabella Alveberg (IA), Mathilde O 
Ilebrekke (MOI), Bjarne Ringstad (BR) 
Sportssjef Per Olav Tangen, Sportskonsulent Fredric Bruaset Bræin (FBB) 
 

Organisator/referent: RB 

Dato/tidspunkt 01.09.22 – 20.00 – 21.00 

Sted: Teams 

Tema: TK-møte nr. 2 2022-2024 

 

Habilitetsvurdering 

Kort status ansvarsområder  

• Økonomi/Administrasjon (POT/FBB) 
o I rute med budsjettet. 

• Markedsarbeid (FBB/POT) 
o Jobber mot de vi har for å få ut utstyr og få mer og bedre utstyr, f. eks. Swix. 
o FBB følger opp Craft, viktig å sørge for et godt forhold. Muntlig tilbakemelding på fortsettelse. 

De er fornøyd med rapporten om vår synlighet, selv om vi er små i forhold til de andre. 

• Sport (topp og bredde) (POT) 
o Samling på OLT gjennomført. 4 dager, med testing, rulleski og samtale med lege og antidoping.  
o Reiser på Fonna søndag – torsdag. 
o Vanskelig å planlegge siden det er lite anlegg åpne i Europa. Kan bli utfordrende med snølegging 

med dagens strømpriser, hvertfall i Sør-Norge. 
o Planlagt breddesamling på Toten 16. og 17. september. Er kommer også svenske løpere. 
o Kanskje det blir noe i Luleå (lagret snø) fra uke 42. 

• Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG) 
o Høstmøte i Zürich med de vanlig sakene. Ikke noe bakgrunn for sakene ennå. Kanskje Norge skal 

jobbe litt for å videreføre videodømming. 

Informasjon fra Skistyret 

- Settes en komite for å se på fordelinger av Post 3-midler. Dette er viktig for telemark, men vi har 
godt støtte i skistyret. 

Sak 2 – 2022-2024 Prioritering av oppgaver og ansvarsfordeling i TK 

Oppfordrer de som kan til å være med på styreseminaret. Det er en nyttig innføring og en mulighet til å 
være sammen. 

Noen aktuelle tema: 

Terminliste og rekruttering 

• Få på plass en god diskusjon om terminliste og renn i Norge. 

• Vi ønsker å utvikle terminlisten. Kanskje ikke bare lage NC- renn. Kan vi samarbeide med Para, 
FreeSki, Rando? Finnes det måter å dra veksel på hverandre. Da blir arrangementene større og 
mer interessante. 

• Sende invitasjon ut til alle skikretsene. 

• Bjarne med Guro, Niro og Mathilde sammen med Fredrik utarbeider hvordan et slikt opplegg kan 
løses. 

• Interessante miljøer der vi bør være i dialog 
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o Lillehammer og omegn 
o Bjorli 
o Asker 
o Kanskje Sogndal.  
o Telemark kan tenke seg aktivitet men kanskje ikke NC. Gjerne en annen type renn eller 

aktivitet. 
o Myrkdalen 

Løperundersøkelsen 

• IA snakke med Berit om å få en oppsummering og ta tak i tiltak basert på denne. 

Nedslagshengeren 

• RB snakke med PO hva som er status. 

• Lage en litt mer strukturert plan for hva og hvordan den skal brukes. 

Service-team på renn 

Må diskuteres senere. 

Sak 3 – 2022-2024 Samarbeid med SSF 

Nytt møte med «Svenske TK» samt Erik A (pappa til Noah og Alvin). Fra neste sesong med mer 
strukturert samarbeid. I år fokus på deltakelse fra Sverige på våre samlinger. Ikke bare passivt med, men 
også benytte ressurser fra Sverige. Dette tror vi er et samarbeid som alle vil nyte godt av. 

Sak 4 – 2022-2024 Høstmøte 

Planlegging av Høstmøte.  

Tidspunkt: Lørdag 15. passer dårlig. Finne en annen ettermiddag. Kan gjøres på  US for de som har 
mulighet. RB kommer med forslag. 

Faste punkter inkluderer: 

- Terminliste (renn og samlinger) 
- Uttakskriterier 
- Ildsjelpris. RB sende ut liste. 

Foreslår å ikke ha et fysisk møte for alle, men at TK møtes. For de som møtes fysisk bør det være et 
sosialt opplegg etterpå. 

Eventuelt 

Neste møte/møteplan 

Dato og tid Møte Møteform 

16.09 – 17-09 Seminar tillitsvalgte NSF Oslo-regionen 

15.10 – 16.10 Høstmøter (hvis vi ønsker) Oslo/Gardermoen 

   

 


